

**bluehive™**

## BLUEPODS TRUE WIRELESS EARBUDS

User's Manual for 035-5551-6

**In the Box:**  
Wireless Earbuds  
Charging Case  
Charging Cable

**Bluetooth®**

**\*Note: Before use, remove stickers from the charging connectors on the inner side of the earbud.**

**PAIRING**

**AUTO PAIRING**  
Open the charging case and take earbuds out, the earbuds will automatically turn on. To pair the earbuds with your smart device, open the Bluetooth setting on your device and select "Bluehive Bluepods". After the initial pairing, the earbuds should pair to the device automatically after they are taken out of the case.

**OPERATION**

**POWER ON/OFF**  
Open the charging case. The earbuds will automatically turn on. Place earbuds into charging case and close the case, to automatically turn off.

**PLAY/PAUSE MUSIC**  
When listening to music, tap the left or right earbuds twice to play or pause the music.

**PREVIOUS/NEXT SONG**  
When listening to music, Press and hold left earbud to go to Previous Song. Press and hold right earbud to go to Next Song.

**VOLUME +/-**  
Tap right earbud to increase Volume. Tap left earbud to decrease Volume.

**ANSWER/HANG UP CALL**  
When there is an incoming call, tap left or right earbud once to answer the call. Tap left or right earbud again to end the call.

**REJECT INCOMING CALL**  
When there is an incoming call, press and hold left or right earbud for 3 seconds to reject the call.

**VOICE ASSISTANT**  
Press and hold left or right earbud for 3 seconds to activate voice assistant.

**CHARGING FUNCTION**

**Fully charge the case and earbuds before using for the first time.**

- Recharging the battery in the charging case  
There is a Type-C cable included in the box. Connect it to the Type-C charging port on the charging case and the other end into a USB-powered source to charge your case.
- Earbuds charging  
When battery is low, a red light will flash every 5 seconds for left or right earbud and you will hear a warning message or tone. The light will turn off when the earbud batteries have been completely depleted. Place the earbuds back into the charging case to recharge.

**RECONNECT TO YOUR DEVICE**

- You only need to pair your Bluetooth® device with these earbuds once.
- With your device's Bluetooth® feature turned on and in range, power on the left & right earbuds.
- They will automatically connect to each other and to your Bluetooth® enabled device.
- If you have a previously paired device that does not auto-reconnect, navigate to the Bluetooth® settings menu on your device and select "Bluehive Bluepods" from the list of paired Bluetooth® devices and press "forget" and then proceed to follow the instructions on how to pair the earbuds to a Bluetooth® enabled device.

**WARNING**

Read the following warning thoroughly before you start using your earbuds. Store this manual with product packaging for future reference. The safety precaution warning helps reduce the risk of fire or injury when strictly adhered to.

**TO REDUCE THE RISK OF INJURY:**

Keep batteries out of reach of children.  
Do not heat, open, or dispose of product in fire.  
Do not allow metal objects to touch the battery contacts on the earbuds and inside charging case.  
Do not expose battery pack to excessive heat.

**TROUBLESHOOTING**

No power	Recharge your earbuds using the included battery charging case.
Music is not playing over Bluetooth®.	With your Bluepods True Wireless Earbuds connected, go to Settings, and click Bluetooth. Select your Bluepods earbuds from the list. On the next screen, make sure that Media Audio is turned ON for Android Devices or Select Headphone for iOS devices.
Bluetooth® device will not reconnect with the earbuds.	Navigate to your Bluetooth® settings menu on your Bluetooth® device, tap "Bluehive Bluepods" and select "Forget." Now follow the steps to pair your device again.

**Specifications:**

BLUETOOTH® VERSION: V 5.1  
BLUETOOTH® PROFILES SUPPORTED: HSP/HFP/A2DP/AVRCP  
EFFECTIVE RANGE: UP TO 32' (10 M)  
CASE BATTERY: 400 mAh  
EARBUD BATTERY: 35 mAh  
EARBUDS CHARGING TIME: 1.5-2 H  
CASE CHARGING TIME: 1.5 H  
PLAYBACK TIME: UP TO 6 H  
STANDBY TIME: 100 H

This device contains licence-exempt transmitter/receiver that comply with Innovation, Science and Economic Development Canada's licence-exempt RSS. Operation is subject to the following two conditions:  
1) This device may not cause interference.  
2) This device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.

Made in China.  
Imported by Trileaf Distribution, Toronto, Canada M4S 2B8

The Bluetooth word mark and logo are registered trademarks owned by Bluetooth SIG, Inc. The illustrated product and specifications may differ slightly from those supplied. All other trademarks and trade names are those of their respective owners.

**bluehive™**

## QUICK PAIRING GUIDE FOR NEW DEVICES

**IMPORTANT:** Please follow these directions in the proper order to ensure the earbuds pair and connect properly.  
NOTE: If one of the earbuds doesn't enable on when removed from charging case, tap and hold the power button for 2-3 seconds to power on.

1. Remove stickers from the charging connectors on the inner side of the earbud.
2. On your smartphone open the Bluetooth® menu, power on your Bluetooth® setting and search for new devices.
3. When you see Bluehive Bluepods listed, tap it to connect.
4. Once connected with your device, there will be a BEEP from the right earbud.  
If your device asks for a passcode to connect, enter "0000".

**bluehive™**

## ÉCOUTEURS-BOUTONS VRAIMENT SANS FIL BLUEHIVE® BLUEPODS

Guide d'utilisation pour 035-5551-6

**Bluetooth®**

**\*Remarque : Avant d'utiliser le produit, retirez les autocollants des connecteurs de charge sur le côté intérieur de l'écouteur-bouton.**

**COUPLAGE**

**COUPLAGE AUTOMATIQUE**  
Ouvrez l'étui de chargement. Les écouteurs-boutons s'allumeront automatiquement. Pour coupler les écouteurs-boutons avec votre appareil intelligent, entrez le paramètre Bluetooth sur votre appareil et sélectionnez « Bluehive Bluepods ». Après le couplage initial, les écouteurs-boutons doivent se coupler automatiquement à l'appareil après avoir été retirés de l'étui.

**UTILISATION**

**MARCHE/ARRÊT**  
Ouvrez l'étui de chargement. Les écouteurs-boutons s'allumeront automatiquement. Placez les écouteurs-boutons dans l'étui de chargement et fermez l'étui pour l'éteindre automatiquement.

**LECTURE/PAUSE DE LA MUSIQUE**  
Lorsque vous écoutez de la musique, appuyez deux fois sur les écouteurs-boutons gauche/droite pour mettre la musique en pause.

**CHANSON PRÉCÉDENTE/SUIVANTE**  
Lorsque vous écoutez de la musique, appuyez longuement sur l'écouteur-bouton gauche pour aller à Chanson précédente appuyez longuement sur l'écouteur-bouton droit pour aller à la Chanson suivante.

**VOLUME +/-**  
appuyez sur l'écouteur-bouton droit pour augmenter le volume appuyez sur l'écouteur-bouton gauche pour diminuer le volume

**RÉPONDRE/ACCROCHER UN APPEL**  
Lorsqu'il y a un appel entrant, appuyez une fois sur l'écouteur-bouton gauche ou droit pour répondre à l'appel. Appuyez à nouveau sur l'écouteur-bouton gauche ou droit pour mettre fin à l'appel.

**REJETER L'APPEL ENTRANT**  
Lorsqu'il y a un appel entrant, appuyez sur l'écouteur-bouton gauche ou droit pendant 3 secondes pour rejeter l'appel.

**ASSISTANT VOCAL**  
Appuyez sur l'écouteur-bouton gauche ou droit pendant 3 secondes pour activer l'assistant vocal.

**FONCTION DE CHARGE**

Chargez complètement l'étui et les écouteurs-boutons avant de l'utiliser pour la première fois.

- Recharge de la pile dans l'étui de chargement  
Il y a un câble de type C inclus dans l'étui. Connectez-le au port de charge de type C sur l'étui de chargement et à l'autre extrémité dans une source alimentée par USB pour charger votre étui.
- Recharge des écouteurs-boutons  
Lorsque la pile est faible, un voyant rouge clignotera les 5 secondes pour l'écouteur-bouton gauche ou droit et vous entendrez un message ou un ton d'avertissement. Le voyant s'éteint lorsque les piles de l'écouteur-bouton ont été complètement épuisées. Replacez les écouteurs-boutons dans l'étui de chargement pour les recharger.

**RECONNEXION À VOTRE APPAREIL**

- Vous n'avez besoin de coupler votre appareil Bluetooth® avec ces écouteurs-boutons qu'une seule fois.
- Avec la fonction Bluetooth® de votre appareil allumé et à portée, allumez les écouteurs-boutons gauche et droit.
- Ils se connecteront automatiquement les uns aux autres et à votre appareil compatible Bluetooth®.
- Si vous avez un appareil précédemment couplé qui ne se reconnecte pas automatiquement, accédez au menu des paramètres Bluetooth® de votre appareil et sélectionnez « Bluehive Bluepods » dans la liste des appareils Bluetooth® couples et appuyez sur «oublier cet appareil», puis suivez les instructions sur la façon de coupler les écouteurs-boutons à un appareil compatible Bluetooth®.

**ÉCOUTEURS-BOUTONS VRAIMENT SANS FIL**

**ÉTU DE CHARGEMENT**

**DESSOUS**

**FICHE TECHNIQUE :**

VERSION BLUETOOTH® : V 5.1  
PROFILS BLUETOOTH® PRIS EN CHARGE : HSP/HFP/A2DP/AVRCP  
PORTÉE EFFECTIVE : JUSQU'A 32 PI (10 M)  
CHAQUE PILE D'ÉCOUTEUR : 35 mAh  
PILE DE L'ÉTUI : 400 mAh  
TEMPS DE CHARGE DE L'ÉTUI : 1.5 à 2 H  
DURÉE DE LECTURE : JUSQU'A 6 H  
TEMPS D'ATTENTE : 100 H

Cet appareil contient des écouteurs-boutons exemptés de licence qui sont conformes aux RSS édictées par le Bureau d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada. L'utilisation est autorisée aux deux conditions suivantes:  
1) Cet appareil ne peut pas causer d'interférences.  
2) Cet appareil doit accepter toute interférence, y compris les interférences qui peuvent causer un fonctionnement indésirable de l'appareil.

Fabriqué en Chine.  
Importé par Trileaf Distribution, Toronto, Canada M4S 2B8

L'appellation et les logos Bluetooth® sont des marques de commerce déposées et détenues par Bluetooth SIG, Inc. Le produit illustré et les spécifications peuvent différer légèrement de ceux fournis. Toutes les autres marques de commerce et noms commerciaux sont ceux de leurs propriétaires respectifs.

**bluehive™**

## GUIDE DE COUPLAGE RAPIDE DES NOUVEAUX APPAREILS

**IMPORTANT :** Veillez suivre ces instructions dans l'ordre approprié pour vous assurer que les écouteurs-couplent et se connectent correctement.

**REMARQUE :** Si l'un des écouteurs ne s'allume pas lorsqu'il est sorti de l'étui de chargement, appuyez sur le bouton d'allumage et poussez à 5 secondes pour l'allumer.

1. Retirez les autocollants des connecteurs de charge sur la face interne de l'écouteur-bouton.
2. Sur votre téléphone intelligent, ouvrez le menu Bluetooth et recherchez de nouveaux appareils.
3. Lorsque vous voyez Bluehive Bluepods répertorié, appuyez dessus pour coupler l'appareil.
4. Une fois connecté à votre appareil, un bip retentira depuis l'écouteur-bouton droit.  
Si votre appareil demande un mot de passe pour se connecter, entrez "0000".